
 

Protokół nr 12/2015 

 

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia, odbytego  

w dniu  14 grudnia 2015 r.  w siedzibie Urzędu Miasta Inowrocławia  

przy ul. Roosevelta 36 w Inowrocławiu.  

................................................................................................................................ 

 

Przebieg obrad: 

Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, 

Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 

Inowrocławia, o godz. 900 otworzył Komisję i po  powitaniu  członków Komisji 

oraz  zaproszonych  gości  stwierdził, że zgodnie z listą obecności,  

w Komisji  uczestniczy 4 radnych, co stanowi kworum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

2. Sprawy bieżące. 

 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag (za - 4), przystąpiono zatem  

do jego realizacji.  

 

Ad.1. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej w Inowrocławiu: 

Pan Komendant przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały  

w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji wraz  

z uzasadnieniem. Stanowi on załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Grzegorz Piński: 

Otwieram dyskusję. 

 

Lidia Stolarska: 

W projekcie uchwały proponuje się  przekazać na 2016 r. środki finansowe dla 

Policji w wysokości 229.500 zł z przeznaczeniem  na dodatkowe patrole Policji. 

Ilu policjantów będzie mogło dzięki tym środkom pełnić dodatkowe służby? 

 

Dariusz Stańczuk – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji  

w Inowrocławiu: 

W 2016 r. planuje  się  za tę kwotę dodatkowo wykonać 1500 służb. 
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Lidia Stolarska: 

Jaką kwotę dostaje policjant za taką służbę? 

 

Dariusz Stańczuk – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji  

w Inowrocławiu: 

153 zł za służbę, która trwa 8 godzin. 

 

Lidia Stolarska: 

Czy z tych pieniędzy policjanci otrzymują też nagrodę za osiągnięcia w służbie? 

 

Zdzisław Feit – Komendant Straży Miejskiej w Inowrocławiu: 

Środki, które przekazuje Miasto są przeznaczone tylko i wyłącznie na 

dodatkowe patrole.  W uzasadnieniu do uchwały został przytoczony zapis 

ustawy z 6 kwietnia 1990 r. o Policji, gdzie wskazuje się, jakie może być 

przeznaczenie tych środków, czyli  rekompensata pieniężna za czas służby 

przekraczający normę i jako nagrodę za osiągnięcia w służbie. Środki, które 

planuje przeznaczyć Miasto Inowrocław są tylko na dodatkowe patrole. 

 

Dariusz Stańczuk – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji  

w Inowrocławiu: 

Z pieniędzy, jakie otrzymujemy od Miasta nie wypłacamy żadnych nagród. 

Środki na nagrody dla  wyróżniających się policjantów, pochodzą już naszej 

własnej puli. Mogą się jednak zdarzyć sytuacje wyjątkowe i Prezydent Miasta 

może oczywiście wyróżnić danego policjanta nagrodą za osiągnięcia w służbie. 

 

Lidia Stolarska: 

Ilu policjantów i pracowników cywilnych jest zatrudnionych w Policji? 

 

Dariusz Stańczuk – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji  

w Inowrocławiu: 

W całym powiecie jest 324 policjantów i ok. 70 pracowników cywilnych. 

 

Grzegorz Piński: 

Chciałbym tutaj wspomnieć, że nasza Komisja na posiedzeniu w czerwcu br., 

zgłosiła do Prezydenta Miasta wniosek o zaplanowanie w budżecie Miasta 

Inowrocławia na 2016 r. środków finansowych na dodatkowe patrole dla 

Komendy Powiatowej Policji w Inowrocławiu. Uznaliśmy, że wprowadzenie 

dodatkowych służb patrolowych przyczyni się do ograniczenia przestępczości  

i wpłynie na wzrost poczucia bezpieczeństwa mieszkańców Inowrocławia. Stąd 

też mamy nadzieję, że Rada Miejska na sesji pozytywnie zaopiniuje ten projekt 

uchwały. 

 

Rafał Lewandowski: 

Jak te patrole są w praktyce realizowane, a chodzi mi o pracę policjantów? 
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Dariusz Stańczuk – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji  

w Inowrocławiu: 

Te służby są realizowane przez policjantów w ich dniu wolnym od służby. 

 

Grzegorz Piński: 

Na marzec 2016 r,  Komisja  ma zaplanowany temat „Informacja Komendanta 

Powiatowego Policji w Inowrocławiu o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego na terenie Inowrocławia w 2015 r.”. Proszę, aby w tej informacji 

znalazła się również wzmianka o tym, jak te dodatkowe patrole były 

zrealizowane w 2015 r. 

 

Dariusz Stańczuk – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji  

w Inowrocławiu: 

Taka informacja będzie podana. 

 

Rafał Lewandowski: 

8 grudnia br., oficjalnie dokonano otwarcia nowego budynku -  komisariatu KPP 

przy ul. Toruńskiej 13. Proponuję, aby posiedzenie Komisji w marcu  

2016 r. odbyło się właśnie w tym nowym komisariacie. Czy jest to możliwe? 

 

Dariusz Stańczuk – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji  

w Inowrocławiu: 

Nie widzę żadnych przeszkód.  Wyślemy do państwa takie zaproszenie.  

8 grudnia br., zorganizowaliśmy „Dzień otwarty dla mieszkańców”. Każdy mógł 

przyjść i zobaczyć, jak pracuje Policja, jakie mamy wyposażenie. Policjanci 

wręczali odwiedzającym naszą komendę materiały edukacyjne, odblaski, a dla 

dzieci były przygotowane  policyjne maskotki. 

 

Rafał Lewandowski: 

Korzystając z obecności p. komendanta proszę, aby wzmocnić patrole Policji  

z piątku na sobotę na Os. Rąbin w parku  przy Kauli. Zbiera się tam dużo 

młodzieży, która zachowuje się bardzo głośno i mieszkańcy bardzo się skarżą na 

hałasy. 

 

Lidia Stolarska: 

Mnie najbardziej interesuje monitoring na Os. Stare Miasto. Czy jak będziemy  

u państwa w komendzie z Komisją, moglibyśmy zobaczyć, jak to wszystko 

działa? 
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Dariusz Stańczuk – Zastępca Komendanta Powiatowego Policji  

w Inowrocławiu: 

Sprawę dotyczącą hałasów przy Kauli zanotowałem i przekażę służbom 

patrolowym, natomiast  odnośnie monitoringu, nie widzę problemu, aby 

Komisja zobaczyła, jak ten system działa w mieście. 

 

Grzegorz Piński: 

Nie widzę więcej chętnych do zabrania głosu. 

 

Przystępujemy do głosowania. 

  

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

przekazania środków finansowych dla Policji? 

 

Głosowanie:  za  - 4, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad.2. Sprawy bieżące.  

 

Grzegorz Piński: 

Czy w sprawach bieżących mają państwo do przedstawienia jakieś sprawy? 

Nie widzę  chętnych do zabrania głosu.  

 

W  związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

Komisji. Komisja zakończyła się o godz. 950 . 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Grzegorz Piński 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
Protokółowała 

Dorota Trojanowska 

 


